



Once every five years, New Brunswickers are asked to share their views on the issue of poverty and economic and social inclusion in New Brunswick, a plan to ensure that every New Brunswicker has the opportunity to thrive.

Consultations are currently underway and there are multiple ways to share your thoughts and ideas including through a 7 minute [online questionnaire](#); [public dialogues](#) to explore and understand different points of view, and the submission of briefs on related issues.

For more information, check out [nbtogether.ca](#) and the discussion paper, [Looking Back to Move Forward](#), an overview of the achievements of the past 12 years in poverty reduction and economic and social inclusion in New Brunswick.

Une fois tous les cinq ans, les Néo-Brunswickois sont invités à partager leurs points de vue sur la question de la pauvreté et de l'inclusion économique et sociale au Nouveau-Brunswick, un plan visant à garantir que chaque Néo-Brunswickois ait la possibilité de s'épanouir.

Des consultations sont actuellement en cours et il existe de multiples façons de partager vos réflexions et vos idées, notamment via un questionnaire en ligne de 7 minutes ; des dialogues publics pour explorer et comprendre différents points de vue, et la soumission de mémoires sur des questions connexes.

Pour plus d'informations, consultez [nbtogether.ca](#) et le document de discussion, Regarder en arrière pour aller de l'avant, un aperçu des réalisations des 12 dernières années en matière de réduction de la pauvreté et d'inclusion économique et sociale au Nouveau-Brunswick.